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Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej na dzień 23 marca 2021. 

 

W ciągu zaledwie dwóch tygodni od ostatniej sesji Rady Gminy Dobrcz, 

wykonywałam czynności związane z obowiązkami wynikającymi z pełnienia 

funkcji przewodniczącej rady. W tym czasie odbyłam rozmowy i spotkania z 

mieszkańcami Aleksandrowa i Strzelec Górnych dotyczące tematów 

związanych z problemami lokalnej społeczności, takimi jak: 

Stan nawierzchni dróg, utrudnienia komunikacyjne związane z budową trasy 

S5, perspektywa rozbudowy i lokalizacji SP W strzelcach Górnych. 

Rozpatrywałam pisma wpływające do Biura Rady Gminy a także 

podejmowałam czynności związane z nadaniem im odpowiedniego obiegu. 

Kontaktowałam się z przedstawicielami władz samorządowych innych gmin, 

w kwestiach sposobu pozyskiwania środków zewnętrznych i finansowania 

różnego rodzaju inwestycji. 

Uczestniczyłam w spotkaniu z burmistrzem Koronowa i wójtem gminy 

Dobrcz. 

16 marca we wtorek próbowałam skontaktować się z wójtem Andrzejem 

Berdychem w kwestii omówienia spraw związanych z przebiegiem sesji, 

niestety nie zastałam wójta w Urzędzie Gminy o godzinie 15.  

(Od pracownika uzyskałam informację, ze wójt wykorzystał przywilej 

wewnętrznego regulaminu i skorzystał z możliwości opuszczenia miejsca 

pracy 1,5 h wcześniej w ramach wypracowanych nadgodzin.) 
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